
Styremøte i historielaget på skolen mandag 22.01.2018 kl. 19.30 

 

Tilstede: Anne, Marit, Sonja og Steinar T  

 

Post og info 

*Mottatt og utlevert til styremedlemmene Egde 2017/2 og Lokalhistorisk magasin 2017/4 

 

Økonomi 

*Regnskapet for 2017 er ferdigstilt, det vil forekomme et overskudd. 

*Ca. 114 000,- på konto. 

*97 medlemmer i 2017 

 

Dialektprosjekt 

Ikke noe nytt siden sist.  

 

Tauverk opp til Sandøytårnet 

Marit har snakket med Steinar L. om dette senest denne uka. 

 

Billeddatabasen 

Ikke noe nytt siden sist. 

 

Årsskriftet 

Styret gjennomgikk listen for å se hva som har skjedd siden sist, samt supplert med flere 

artikler og ideer til artikler. Nyervervede dokumenter har kommet til, som kan være 

utgangspunkt til senere årsskrift.  

 

Årsmøtet 

Steinar T. bekrefter dato med foredragsholder og Anne avklarer med Steinar L. om lokalet er 

ledig. 

 

Andre arrangementer som kan vurderes holdt?  

Vurderinger om man kan holde 1-2 arrangementer/foredrag til igjennom året med historisk 

tematikk. Dette kan være mulig og må diskuteres mer.  

 

Neste styremøtet blir 26. februar 2018. 

 

Referent: Sonja 


